
Zfioisnica (,.312015

z riadneho zasadnutia obecneho zastupitel'stva obce BartoSova Lehdtka dia 11.03.2015
o l6:30 hod. v zasadadke Kultrirneho domu v Bartosovej Leh6tke.

Na zdklade zitkonaNR SR dislo 369/1990 Zb. o obecnom zriadeniv zmysle $ 12 ods.l bolo
zvolane riadne zasadnutie obecn6ho zastupitefstva v Barto5ovej Leh6tke s urdenim miesta,
dasu, programu rokovantaa v obci bolo verejne propagovand.

Pritomni: starosta obce:
poslanci:

hostia:

Lubomir Bielik
Miroslav Ko116r

Zlatica Groschov6, Mgr.
M6ria Kr61'ov6, Mgr.
Jaroslav Forg6d
Eva Ka5tierovf, Ing.
podl'a prezendnej listiny

Starosta obce Ilubomir Bielik otvoril riadne zasadnutie obecndho zastupitefstva a privital
pritomnjch.

Obecn6mu zastupitel'stvu bol predloZeny tento n6vrh programu:

1.) Otvorenie
2.) Urdenie zapisovatel'a a vol'ba overovatel'ov z6pisnice
3.) Kontrola plnenia uzneseni
4.) Inform6cie obecn6ho irradu
5.) Termin vofby hlavndho kontrol6ra
6.) Informdcie o detskom multifunkdnom ihrisku.
7 ) Ziadosti a st'aZnosti obdanov
8.) PredloZenie sedem stipcovdho rozpodtu obce Barto5ova Leh6tka podl'a Zikonad.

49312011, dl.9 ods. I
9.) R6zne
I 0.) Schv6lenie uznesenia
11.) Zaver

Schv6lenie programu riadneho zasadnutia obecndho zastupitel'stva.

Hlasovanie poslancov: 5 poslancov
0 poslancov

0 poslancov

Za:
Proti:
Zdril,al sa:

Za zapisovatel'a starosta obce urdil pani Ing. Margaretu Klimovir, ktor6 bude pisat, z6pisnicu
zo zvukov6ho zitznam\ a za nefdast' na dnesnej sch6dzi je ospravedlnen6.
Za ovetovatefov z6pisnice starosta urdil Mirostava Koll6ra a Jaroslava Forg6da.



zanapisanie uznesenia urden6 Mgr. Zlatica Groschov6 a Mgr. M6ria Kr6l,ov6.
Pani Groschov6 preditala z6pisnicu ( ll20l5 zpredchitdzajicej sch6dze zo 16.0l.2Ols
Starosta informoval pritomnych o zmene postupnosti bodov programu sch6dze - vzhl,adom
na vysoky podet pritomnych preloZil bod Ziadosti a st'aZnosti obdanov na prerokovanie hned,
po kontrole plnenia uzneseni.

3. Kontrol4 plnenia uznesenf

Pani Groschov6 preditala z6pisnic u (,.112015 z riadneho zasadnutia obecndho zastupitel,s tva zo
dria I 6. 0 I .20 I 5 . Nebolo Ziadne ukladacie uznesenie.
OcZberie na vedomie.

3'l') P6n Forg6d navrhol kompenz6ciu za n6jom a el. energiu za zosiliovade TKR v sume 20
Eur
3'2')Yyptacovanie sedembodovdho rozpodtu je v poriadku, poslanci ho dostali sedem dni
pred za(,atim sch6dze, ako navrhovali,
3'3') P6n Michal Beio bol informovany o povinnosti odstr6nit ziwadyna web str6nke obce a
za nefdast'na sch6dzi sa ospravedlnil.
3'4') P6n Forg6d mal vyprac ovat' zdsady hospod6renia obce, ktord nie sri vypracovane, pretoZeje potrebn6 pritomnost'viacerych poslancov, ktori by ich mali vypracovat'a pripomienkovat,
spolodne. Poslanci urdili d6tum pracovndho stretnutia ohl'adom vy,tvorenia iasaaspolodndho
hospodarenia na 13,03 .2015 o 18:00 hod.
3'5') OcU mal zosum arizovaf zdvady na dome smritku. Starosta oznitmil,Ze v5etky zi;ady na
Dome smritku sme reklamovali obom firmiim, dodatodne sa robili bleskozvody.TaktieZ
predftal listy, posland p. Bez6kovi a firme Zvolen,v ktor,.ich opisuje reklamdcie, ako aj
odpovede zhotovitel'ov stavby o oprave ziladstrechy.
P6n Kastier poskytol pritomnym k nahliadnutiu dokument: Posirdenie strechy Domu smftku,
vypracovany Cechom strech6rov Slovenska v Bratislave apoLiadal o predftanie dokumentu
pred pritomnymi.
Po diskusii medzi pritomnymi dal starosta hlasovat' o rypraco vani nez1visldho znaleckdho
posudku strechy na Dome smritku
Zaz 5
Proti: 0
Zdri,ali saz 0
N{vrh na vypracovanie nezdvisldho znaleckdho posudku strechy na Dome smritku bol OcZschvrileny.

3'6') Starosta informoval o rieseni ndvrhu p. Krajdika o kontrole obsahu geometrick6ho plinu
a vytydeni pozemkov.
Diskusia: p. viera s6dovsk6, Forg6d, Kor6r, Kastierov6,Balifiovit.
ocZ berie na vedomie a odponida riesit' situ6ciu medzi zainteresovanymi susedm i, nie cezOcU.
3,7.) Podnet Ing. Perinu o pre5etreni dobyvacieho priestoru,
vec je v 5t6diu vysetrovania, preto sa starosta nevy'jadril. P6n Miroslav Kollar, ktorli, sa stretol
so z6stupcami firmy REGOS tlmodil ich q,'jadrenie o ner.y,jadrovani sakz1le1itosti pred
ukondenim r'ysetrovania. Po diskusii sa poslanci ocz zhoili, Le pozadujir pisomn6 stanoviskoobvodndho bansk6ho uradu v Banskej Bystrici o pozastave ni t'aLby v dobyvacom priestore
Doln6 Ves, katastr6lnom inemi BartoSova Leh6tka. Termin na dorudenie dokumentu je
stanoveny do konca marca 2015.



7. Ziadosti a st'aZnosti obianov - preloZend

7.1.)Mdria Sabolov6, Bartosova Leh6tka i26,967 01 Kremnica
ziad,ost' d.2 pani M6rie Saborovej 1ot.o+,2015: o rieseni stavu pristupovej cestykzahradkarskej oblasti pri dome d.26.
Niisledne preditand stvisiace Ziadosti p, Turdana, predsedu Zahradk1rskeho zvazuBartosova
!:h:tk?: spevnenie cesty a zrusenie znadky o zitkazvjazdunrikradnych 6ut.ziadost'Petra Tomhausera o zrusenie znadky zdkazuuiurau

f;ff:#:;J6na 
Nogu, predsedu z6hradk6ist.; o.guniracie o opravu komunikacie vedricej

Ndvrh Mari6na GaZiho o odstr6nen ie zna(ky,
Starosta otvoril rozpravu.
Pani Eva Kastierov6 preditala stanovisko oR PZ o umiestneni dopravn ej znadky.Diskusia poslancov: P' Miroslav Koll6r pripomenu l, ze [ost'aZnosti p. Sabolovej sa situ6ciariesila osadenfm dopravnej zna(ky a je potiebnd dat; priestor na r.1,,jadrenie obom stran6m,obec na rybudovanie komunikacie, ltoia uy spi,iata;s."y potrebne parametre momentiilnenem6 finandnd prostriedky (cca 30 000 Eurj v'rozhodnuti stavebndho riradu boli dandpodmienky, ktord sa zo strany zdhradkirov mali do 01.0g.2014 splnit,, na to nadvtizovalirilohy obce' zo strany ztitradkdrskeho zvazuneboli splnend vsetky podmienky (znizenievozovky o pol metra, dobudovanie poldrov), preto oU.. r..ohla dotiahnut,do konca odraLkuvody, ktor6je vyrobend aj zaplateni. Treba doirt't dohoie na oboch stran6ch.Pani Sliacka v zastripeni p. Turdan a za zi*radkarsku obrast' vyhlasila, Ze o obecnt cestu sastarajri zithradkiti, nie obec' Existovali prirodnd poldre u ,rrorny, ktore zadrziavali vodu -niekto ich vyflibal a svah vydistil. Starosta ju polpravil, Ze pozemok nie je obecny a agityboli vyrriband pr6ve niektorymi zdhradkdrmi. Bolo p..eitune stanovisko pr6vnika, v ktoromsa pise o neust6lom poskodzovani domu d.26 ako aj porusovan i zfikazuvjazdun6kladnlfchvozidiel nad 3,5 tony,. pr6vnik navrhuje vypracovanie posudku statika.Pani Sabolov6: P6vodne boli vydand poroienia nu poriur.n ie zfhradnych chatiek bezpevndho zitkladu a moment6lne tam celorodne zijiri'udia, k,o.i kuzdod.rn, doch6dzajri dopr6ce' a to v domoch postavenych protiz6konn. b., porot.niu a skolaudovanych dodatodne.Starosta: Byvatam 

-zhruba 
desat'ruai, zr.lricich trvale'a unil.anernu to nepovolila obec.Miroslav Koll6r: Ak by sa obec rozhodla rekonstruovat'trito cestu nejaky sposobom a dat, judo star'u aby spiriala predpoklady norm6lnej vozovky, tat uroit. nebuaeme'robit, cestu prevozidl|nad 3,5 tony, to sii extrdmne vysoki n6klady.

Starosta: Navrhujem stretnutie, na ktoiom sa ztdastni starosta obce, jeden poslanec,zafuadkdti a pani M6ria Sabolovri a budeme situaciu .i.siil-r..rnin sa urduje na 17.03.2015o l5:00 v Malej zasadadke OcU.
Hlasovanie: Za: 5proti: 0

Zdri,ali sa: 0
Nrivrh bol prijafy.

7 '2) ziadost' o rekonstrukciu strechy ocu - podan6 dia 20.0r.20r 5 riaditel,kou MsMariettou Neuschlovou.
Starosta: Strecha m6 62 rokov, situdciu treba riesit'. skridle padajri aj do Skolskdho dvora,v pripade irazu deti zodpoved6 OcU.

[fil]:" 
Je potrebn6 vypracovat'projekt na rekonstrukciu strechy ocu a vymenu stresnej



Hlasovanie: Za: 5

Proti: 0

ZdrLali sa: 0
Nrlvrh na \ypracovanie projektu rekonstrukcie strechy bol ocz prijaty.

7'3.) Mgr. Anna Puli5ov6, Bartosova Lehdtka 156,967 01 Kremnica.
Ziadost'o zdmenu spoluvlastnickych podielov z nehnutel'nosti v k.ir. Bartosova Lehotk a, ato
z6mennf zmluvu s Mgr. Annou Puli5ovou, rod. o5ustovou, nar. 0g.03. lg52,nazikladektorej
d6jde kzitmenetak,Ze:

- Mgr. Anna Puli5ov6 sa st6va podielovym spoluvlastnikom nehnutel'nosti v k.ri.
Barto5ova Leh6tka, parc.d. CKN 362 vyznatend ako zdhrada o vymere 1676 m2,
zapisand na LV d. 899, v podiele 111342 k celku, tj. nadobudne ll24 zo
spoluvlastnickeho podielu 264134 pisany na obec Bartosova Leh6tka,- Obec BartoSova Leh6tka sa st6va podielovym spoluvlastnikom nehnutel,nosti v k.ri.
Bartosova Leh6tka, parc.d. EKN 472 vyznadenirako orn6 p6da o qfmere 1022 m2,
zapisand na LV 386, podiele2145,

- S tym, Le medzi irdastnikmi nedoch6dza k Ziadnemu finandndmu vyrovnaniu.
Hlasovanie: Za: 4

Proti: 0
ZdrL,ali sa: I (p. Eva Ka5tierovri)

Nivrh o zimene nehnutel'nosti bol OcZ schvr{leny s tym, teobecnd zastupitefstvo
rozhodlo podl'a $ 9a ods.8 pism. el Zdkona d. l3Sltggl Zb. o majetku obci i znenineskor5ich
predpisov s poukazom na tri skutodnost', Ze zitmenanehnutefnosii;e nevyhnutn6 v sirvislosti
s majetko-pr6vnym vysporiadanim nehnutel'nosti v k.ri. BartoSova Leh6tia pod tzv. ihriskom,
a preto sa pri z6mene uvedenych pozemkov nepouZijf ustanovenia $ 9a oAs. t aZ 7 r,y55ie
citovandho z(kona.

7 ,4.) Anna Kostrianov6, Baftosova Leh6tka , 967 0r Kremnica
St'aZnost'pani Anny Kostrianovej: O zru5enie stavebndho povolenia p. Milana KaStiera.
Starosta: Stavebny rirad potvrdil, ze p. Roobov6 dodrLalavsetty postupy v srilade so ziikonom
a r,ydand povolenie na stavebnd ripravy manZelov Kastierovcov ji platne.
ocZ doporuduje pani Anne Kostrianovej poZiadat'o vytlfdenie hranice pozemku na vlastnd
n6klady, pripadne doporuduje obdiansko-pr6vne konanie v tejto veci.
Hlasovanie: Za: 5

proti: 0
ZdrL,ali sa: 0

7'5') Miroslava S6dovsk6, Bartosova Leh6tk a ,967 0l Kremnica - Ustna Ziadost,: o zalozenieZboru pre obdianske z6leZitosti
P' Miroslava S6dovsk6: v pripade timrti nasich obdanov sa pozostali obracajri priamo na mfla
a a bolo by potrebnd zastresit'a zjednotit'zabezpedovanie pietnej spomienky, uuftanie deti doZivota' gratulovanie jubilantom , dil,e zillelrtosti, ktord neriesi kuttriina t orrriri*. M6m z6ujem
o materidlno technickd zabezpe(enie bez ndroku na honor6r. Starosta a OcZ to oznadlli zavynikajrici n6pad.

Hlasovanie Za:
Proti:
ZdrL,ali sa:

5

0

0



Nrivrh bol prijatli aocZ zriad'uje Zbor pre obdianske ziieLitosti,ktordho predsedkyriou je
Miroslava S6dovsk6, ktor6 do 20.03.2015 dolozi zoznam dlenov a ostatnJ n6leZitosti potrebn6
pre fungovanie zboru.

7'6') Predstavenie vizuahzitcie multifunkdn6ho detskdho ihriska, v hodnote cca 50 000 Eur,- z
toho % hradend formou eurofondov z programu rczvojavidieka, druh6 t/z z rozpodtu obce.
Urden6 komisia pre vytvorenie konedndho n6vrhu muitifunkdndho ihrisk av zlokeni: Ing.
Noga, Ing. Br6zdov6, Bielik, Mgr. Groschov6, Koll6rov6, Bc. Bal6Zov6, Mgr. Lucia
KaStierovii
Hlasovanie: Zaz 5

proti: 0
ZdrL,ali sa: 0

Nrivrh bol OcZ prijaty.

9. R6zne

9' 1') Starosta: obec by mala z6ujem zniLit' nezamestnanost' v obci, vyuZit,ponuku UpSVaR
a prijat'do zamestnania obdanov obce na dobu 3 - 6 mesiacov, ktoqych 

^riubude 
hradenii

z fondov pre podporu zamestnanosti.
Hlasovanie: Za: 5

proti: 0
Zdrilali sa: 0

Nr{vrh bolOcZ prijaff.

::):Tf ,Ytr. 
Mdria Krdl'ov6: Ziadamo osadenie osvetlenia autobusovej zast6vky smerom

na t(Iemnlcu.
ocZ prerokovalo n6vrh s vysledkom , ze je potrebnd preverit'pripojenie el. energie priamo namieste.

3-1]-t3t 
Mgr M6ria Kr6l'ov6: Ziadamo opiitovnd zavedenie dlenskdho poplatku v obecnejKnlznlcl.

ocZ schval'uje ilensky poplatok dlenov obecnej kniZnice v Bartosovej Leh6tke nasledovne:
dospel6 osoba: 2,- Eur6,
diet'a, Student: l,- Euro na obdobie I roka. platne od 01.04.20r5
Hlasovanie: Za: s

Proti: 0
Zdrtali sa: 0

Nfvrh bol OcZ schvrileny.

9'4') Pani Mgr' M6ria Kr6fov6: Existujri st'aZnosti na priestory Slovensk6ho orla (dinkareil vklube), v ktorych bol neporiadok a zisien;f pokus o vl6manie do miestnosti, kde je aj obecn6aparatira' zatial m6 tieto priestory na starosti Slovensklf orol a chcem sa opytat,, do majriv n6plni prdce.
Pani Eva Kastierov6: z celych priestorov funguje len ,,fitko", klubovia neviem ako funguje -dala sa kultrirnej komisii. Bola tam dink6rei i terar ie"tamaparatfra.
lrTorll'Kto obhospodaruje ulidku, schody, wc? Nasiel sa tam neporiadok...
P' Kriil'ov6: My, kultrirna komisia vyuZivame priestor tak, zesa tam sch6dzame, nacvidujemeprogramy, miime dve skrine s krojmi a ked' sa tam chcri deti stretnrit, a robit,diskotdku,
oslavu"'sri tam, ale my ich m6me pod kontrolou a vieme, do tam robia. Urdite. V dinkrimi jeaparatira, ktorf slirZi pre potreby obce. Ked' som sa chceia dostat'do priestorov, vrchnd dvere



boli zamknutd a vnritri bol hluk. Som za to, aby sme prehodnotili nrijomnf zmluvu, ktorfm6me uzavretf so Slovenskym orlom. Je.tam jedna rtrp..oua lavidka, bicykel, ktoqi je v zlomstave, dve rebriny, z ktorych jedna je poskodend, Neviem, ei 1na storerrt y ortt firur.i. nuopravu' a preto by som chcela, aby sa urobilo fitness centrum pristupne pre celf obec.P' Viera Siidovskd: Spolodnd priestory (schody a chodba) nesliZia len Slovenskdmu orlu.Kl'ride od vchodu majfr okrem mia aj v kultrirnej komisiia ru obe.nom irrade. Ak niektoprisiel na to, Ze si niekto dal rozmnolit'kl'ird. oj obecndho majetku, predo ma niktonekontaktoval? Beriem to ako ritok na moju osobu a nie na Slovensky orol.Pani Lfdia Kastierov6: Ak m6 niekto rozmnozend kl,irde od Krubovne, kto to je?P' Kr6l'ov6: Ja soml<hide det'om nikdy do ruky nedala avLdy idem odomknirt,a zamknft,.Li'dia Kastierov6: Ked'ste tam nasli diogy, predo ste nevolali policiu?
starosta: Diivam n6vrh na vymenu zamkov na klubovni a kl'rid-e dostanf tie osoby, ktord majrizmluvu s obecnym uradom.
viera siidovsk6: Navrhujem osadit'kamerovy systdm pred vchod na ocu a klubovriu, tak akoje to na cintorine.
Starosta: z ndvrhu rozpodtu, ktory bude predstaveny nesk6r je zrejme,Ze sa bude montovat,kamerovy systdm v obci.
starosta diskusiu uzavrer rozhodnutfm o vymen e zlmkov na krubovni.

9'3') Pani Anna Kostrianova navrhuje, aby sa rodne pl6ny jednotlivych komisii zverejriovalina obecnej tabuli.
Starosta prisliribil zverejnenie pl6nov na obecnej tabuli. v minulom volebnom obdobi bolischv6lend finandnd prostriedky na novd obecndiabure, no .Jt. rr. sir kfpene.

Poslanci ocz sapo diskusii a zapracovani pripomienok pritomnich zhodli na sedem

;jtfr.r?.""," 
rozpodte obce Bartosova Leh6tka na rok zoti, tiory je zverejne ny naobecnej

Hlasovaniez Zaz 5proti: 0
Zdril,ali sa 0

Poslanci ocZ schvalili n6vrh sedem stipcovdho rozpodtu obce Bartosova Leh6tka podl,aZdkona L 49312011, dl, 9 ods.l.

Mgr. Mdria Kr6fov6 predftala uznesenia.

Poslanci hlasovali za predloLend uznesenie takto :

Hlasovanie: Zaz 5proti: 0

Zdri,ali saz 0
Navrhovan6 uznesenie boro jednomysePne schv6ren6 posrancami ocZ.



Overovatelia zdpisniee :

Miroslav Kollilr:

.Iaroslav Forgdd:

ll, Wver

Rokovanie obecndho zastupitel'stva ukondil zastupca starostu Miroslav Koll6r a podakoval
vsetkym zatdast'. Termin najblizsieho riadneho zasadnutia acz jezg.ffs.z1t4v zasadadkeKultrirneho domu.

Starosta:

' Ilubomfr Bielik:

Zapisala Ing. Margareta Klimov6:

V Barto5ovej Leh6tke, dfia 20.04.2015


